

**Lindungi Insan
Tersayang dengan
Jumlah Perlindungan
sehingga RM2 Juta!**

Takaful myProtect

- Pelan perlindungan tinggi yang mampu milik di pasaran.
- Dapatkan kelulusan serta merta untuk permohonan anda tanpa perlu melalui pemeriksaan kesihatan.
- Tingkatkan perlindungan anda dengan rider Penyakit Kritikal.

MANFAAT-MANFAAT YANG DIBAYAR DI BAWAH SIJIL YANG LAYAK ADALAH DILINDUNGI OLEH PERBADANAN INSURANS DEPOSIT MALAYSIA (PIDM) SEHINGGA HAD PERLINDUNGAN. SILA RUJUK BROSUR SISTEM PERLINDUNGAN MANFAAT TAKAFUL DAN INSURANS ("TIPS") PIDM ATAU HUBUNGI TAKAFUL MALAYSIA ATAU PIDM (LAYARI WWW.PIDM.GOV.MY).

Bayangkan ketenangan fikiran apabila mengetahui kewangan keluarga anda terjamin, tidak kira apa yang berlaku pada masa depan. Dengan **Takaful myProtect**, anda akan menerima perlindungan sehingga RM2 juta untuk kematian dan Keilangan Menyeluruh dan Kekal (KMK). Hadiah terhebat yang anda boleh berikan adalah hadiah yang berkekalan sepanjang hayat.

Tentang pelan ini

Item	Penerangan
Kelayakan	Pelan ini terbuka kepada semua rakyat Malaysia yang berumur 5 hingga 70 tahun. <i>Nota : Anda mesti berumur sekurang-kurangnya 19 tahun jika anda memohon untuk anak anda. Umur kelayakan ini adalah berdasarkan umur pada hari jadi yang akan datang..</i>
Tempoh Perlindungan	Pilih daripada 10, 20, atau 30 tahun, berdasarkan keperluan dan kemampuan anda. Tempoh perlindungan tertakluk pada umur Hari Lahir Akan datang.
Jumlah Perlindungan	Pilih jumlah perlindungan anda daripada serendah RM50,000 hingga RM2 juta! <ul style="list-style-type: none"> • Penjimatan yang lebih jika anda memilih perlindungan RM1 juta atau RM2 juta. • Jumlah maksimum tertakluk pada keputusan pengunderaitan Takaful Malaysia.
*Mod Bayaran Caruman	Bayar caruman anda setiap bulan atau jimat 10% dengan bayaran tahunan.
Manfaat Pilihan	Tingkatkan perlindungan anda dengan menambah rider 'Additional Critical Illness'.

*Nota: Caruman berbeza berdasarkan tempoh perlindungan, jumlah perlindungan, umur kemasukan dan jantina orang yang dilindungi sepanjang tempoh perlindungan sijil ini.

Lebih banyak sebab untuk anda memiliki Takaful myProtect sekarang!

- Pelepasan cukai pendapatan untuk takaful keluarga sehingga RM3,000.*
- Caruman kekal sama sepanjang tempoh sijil.
- Melindungi masa depan anda apabila anda tidak lagi mampu untuk bekerja akibat penyakit kritikal.
- Nikmati 10% penjimatan dengan pembayaran tahunan.

*Nota: Tertakluk kepada Akta Cukai Pendapatan Malaysia 1967 dan keputusan dan semakan Lembaga Hasil Dalam Negeri (LHDN).

Pelan takaful ini diedarkan oleh:

Bank Muamalat Malaysia Berhad
196501000376 (6175-V)

Level 30, Menara Bumiputra, 21 Jalan Melaka, 50100 Kuala Lumpur, Malaysia

Untuk pertanyaan lanjut mengenai takaful keluarga, sila hubungi Takaful Malaysia di 1-300-88-252-385, emel csu@takaful-malaysia.com.my, atau lawati mana-mana Takaful myCare Centre (TMCC) atau cawangan Takaful Malaysia.



Diuruskan oleh:

Syarikat Takaful Malaysia Keluarga Berhad 198401019089 (131646-K) ("Takaful Malaysia")

Tingkat 27, Blok Annex, Menara Takaful Malaysia, No. 4, Jalan Sultan Sulaiman, 50000 Kuala Lumpur.

Dilisenkan di bawah Akta Perkhidmatan Kewangan Islam 2013 dan dikawal selia oleh Bank Negara Malaysia.



Tertakluk pada terma dan syarat. Layari laman web Bank Muamalat Malaysia Berhad untuk maklumat lanjut.



mybankmuamalat



@bankmuamalatmy



WhatsApp us
+603-2692 3393

03 2600 5500
www.muamalat.com.my



A Member of

